

Title (en)
Sales counter.

Title (de)
Verkaufstheke.

Title (fr)
Présentoir de vente.

Publication
EP 0380969 A2 19900808 (DE)

Application
EP 90100967 A 19900118

Priority
DE 8901170 U 19890202

Abstract (en)

The invention relates to a sales counter, in which the removal of sheet-like materials, for example wrapping paper, is intended to be made more convenient and easier for the sales personnel. In contrast to the prior art according to German Utility Model 8,127,837, in the invention tubular containers (7) are used to accommodate piles (5) of sheets, the inside circumference of which containers is substantially greater but their inside width is smaller than the length of the individual sheet edge (10). It is thus achieved that the pile (5) of sheets standing on its edges (10) in the tubular container is forced into a curved shape which increases the inherent rigidity of the individual sheet and the mutual frictional forces of the sheets are reduced so that their removal is substantially facilitated. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung befaßt sich mit einer Verkaufstheke, bei der die Entnahme blattförmiger Materialien, wie zum Beispiel Einwickelpapier, für das Bedienungspersonal bequemer und leichter geschehen soll. Anders als beim Stand der Technik gemäß DE-GM 81 27 837 werden bei der Erfindung köcherartige Behälter (7) zur Aufnahme von Blattstapeln (5) verwendet, deren Innenumfang wesentlich größer und deren lichte Weite aber kleiner als die Länge der einzelnen Blattkante (10) ist. Damit wird erreicht, daß der auf seinen Blattkanten (10) aufstehende Blattstapel (5) im köcherartigen Behälter in eine gekrümmte Form gezwungen wird, welche die Eigensteifigkeit des einzelnen Blattes erhöht und die Reibkräfte der Blätter untereinander vermindert, so daß deren Entnahme wesentlich erleichtert wird.

IPC 1-7
B42F 7/14

IPC 8 full level
A47F 13/00 (2006.01); **B65B 43/14** (2006.01)

CPC (source: EP)
A47F 13/00 (2013.01); **B65B 43/14** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0380969 A2 19900808; EP 0380969 A3 19910424; EP 0380969 B1 19940323; AT E103150 T1 19940415; DE 59005040 D1 19940428;
DE 8901170 U1 19891012

DOCDB simple family (application)
EP 90100967 A 19900118; AT 90100967 T 19900118; DE 59005040 T 19900118; DE 8901170 U 19890202